
                                                                                                                                                   

Bestyrelsesmøde REE Golfklub 15-01-2024 kl. 17:00 i klubhuset. 

Tilstede: Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Henrik Hansen og Erland Kongsdal Pedersen.  
Afbud: Winie Hillemann, Nils Rohde.  
Gæst: Mette Schjønning. 
Referent: Erland Kongsdal Pedersen 
 

REFERAT: 
 
1. Generel info v/ Formanden 
Banen er lukket p.t. grundet sne og frost. 
 
2. Opfølgning på referat fra sidste møde.  
Ingen kommentarer til referatet. 
 
3. Status økonomi.  
JN gennemgik årets regnskab indtil dato. Udviser fortsat særdeles pænt overskud. Sendes nu til vores 
revisor, og eksterne økonomikonsulent. 
Budgettet for 2024 udviser et underskud, som især skyldes øget omkostninger til banedrift mhp. at undgå 
for mange regnvejrslukkedage og leasing af maskiner pga. øgede renteudgifter. 
Prisudvalget afholder møde sidst i januar og gennemgår alle priser for evt. justering. 
NR udsender budget til udvalgsformænd. 
 
4. Markedsføring og kommunikation. 
WH laver Åbent Hus annoncer til brug for Facebook annoncering. 
EKP indkalder til møde i Markedsføringsudvalget hvor der tages højde for annoncering og anden 
markedsføring i 2024. 
Visit Nordsjælland har opdateret deres hjemmeside med REE Golf. 
 
5. Administration og sekretariat:  
Vi er p.t. 759 medlemmer. Kontingentopkrævninger for 2024 udsendes snarest. 
MS forhandler om priser med venskabsklubber. 
MS/JS undersøger muligheder for svenske venskabsklubber. 
Bedre markedsføring vedr. Golfamore kortet. 
Dialog om nye fritspils-/samarbejdsaftaler fortsætter. 

6. Orientering fra/om udvalg. 
To færre medlemmer i Turneringsudvalget. Formanden overvejer rekruttering af yderligere medlemmer. 
REE Open fastlægges til 15. maj. KB/JN/MS/JS/NR. 
JS/NR koordinerer med hensyn til sponsorer og turneringer. Carlsberg er sponsor til åbningsturnering. 
 



7. Årshjul + ad hoc emner. 

Den årlige generalforsamling i 2024 finder sted 21. marts. 

 

På valg er KB/JS og EKP, som alle er villige til genvalg, samt WH/HH og revisor Bent Jørgensen og 

revisorsuppleant Marianne Sinding. 

Formandsberetninger sendes til EKP. 

Møde afholdes på torsdag med REE Holding om bl.a. lukkedage og banens stand. KB/JN. 

Møde afholdes 16/1 med Ebbe Wiberg om bl.a. bagmærker. WH/MS. 

8. Eventuelt. 

Verisure ønsker at give tilbud på alarmsystem og det får de lov til. JN. 

Klubben har 25 år`s jubilæum næste år og det skal planlægges i god tid – KB/NR/MS 

DGU`s Naturpulje søges til næste år. HH/MS. 

Par 3 banen skal rates, så handicapregulering bliver muligt. EKP. 

 

Næste bestyrelsesmøde mandag d. 5. februar 2024 kl. 17:00. 

 

 
 

 

 


